
Verslag bestuursvergadering Vizsla Vereniging van woensdag 27 maart 2024 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi0er), Sjir, Albert, Harry (verslag). 
Afwezig met kennisgeving: Michael, Nanna, Herman. 
 
1. Opening door de voorzi0er. 
 
2. Mededelingen. 
Harry:  

- Michael heeI een mail gestuurd, waarin: 
- Nogmaals de (reden van) afmelding. 
- Melding dat het jaarverslag veldwerk is verzonden. 
- Nagekomen vermelding kwalifikatie lid voor de EC gestuurd naar webbeheer. 
- Kort verslag introductie dagen gestuurd naar webbeheer. 
- Voorstel selectieprocedure wordt een van deze dagen gestuurd, ze zijn bezig met de laatste 

puntjes. Michael stelt voor dat er een aparte vergadering hierover komt, komt hij voorziet 
dat dit nogal wat tijd in beslag kan nemen. 

- Jeugd wedstrijd 10 april, het aantal deelnemers wordt verhoogd naar 14, dit door het grote 
aantal inschrijvingen. 
 

3. Ingekomen en doorgestuurde stukken. 
- Een van de leden vraagt om de behaalde resultaten van haar (jeugd)hond te delen binnen de 
vereniging. Na enige discussie besluit het bestuur dit te doen. De commissie jaarprijzen zal gevraagd 
worden de resultaten op de website te ze0en (Harry). 
- Het bestuur van AMCN heeI een brief geschreven waarin onvrede wordt gemeld over de wijze 
waarop de RvB omgaat met het selecteren (opleidingstraject) van keurmeesters. Men betrreurt het 
zeer dat de rasverenigingen niet bij deze besluitvorming betrokken zijn en pas op de informaVeavond 
voor een voldongen feit zijn geplaatst. Door het opleidingstraject voor nieuwe keurmeesters uit 
handen te nemen van de rasvereniging gaat er volgens deze vereniging te veel ervaring en informaVe 
over het ras verloren. Er wordt gevraagd op dit schrijven met instemming te reageren. Het bestuur 
stemt hierin mee. Harry zal dit aan de betreffende schrijver melden. 
De RvB heeI een stuk gepubliceerd over foknormen. Albert zal dit in de Varia plaatsen. 
De RvB heeI op zaterdag 22 juni hun alv. Jeroen gaat hier naar toe. Harry kijkt of het in zijn agenda 
past. 
-Uitslagen shows naar Judith Greve voor verwerking in ZOOeasy (Harry) 
 
4. Verslag 28-2. 
Naar aanleiding van het verslag. Er is discussie over een reu die buiten de vereniging een dekking 
heeI gedaan terwijl er geen toestemming is gevraagd aan de commissie fokkerij. Nu ligt er van 
dezelfde eigenaar een aanvraag voor een andere dekking. Formeel kan dit niet, maar in het verleden 
is dit niet eerder voorgekomen, hier nooit een punt van gemaakt of controle op geweest. Jeroen 
neemt contact op de betrokken eigenaar. 
 
Afsprakenlijst: 
Nanna, Michael en Herman niet besproken vanwege hun afwezigheid. 
Albert:  

- Nieuwe versie resultaten 2023 en begroVng 2024 is verzonden.  
- Het voorstel beheer website: er komt een voorstel over een nieuwe website. 
- smiley, na het lezen van de nieuwsbrief; vervalt. 

Jeroen:  
- heeI contact met een nieuw bestuurslid vanwege de vacature evenementen. 
- Judith Greve zal zich bezig gaan houden met ZooEasy. 



 
Het verslag wordt goedgekeurd en kan op de website worden gezet (Harry). 
     
5. Rondje langs de velden. 
Sjir (evenementen): 

- vizsladag wordt 19 mei, de eerder genoemde datum bleek niet haalbaar. Er wordt ter plekke 
besloten om een barbecue te organiseren waar de vrijwilligers aan kunnen deelnemen. 
Albert zet de dag op de website en Jeroen neemt het mee in de nieuwsbrief.  
Sjir: “we zi0en op stoom!”. 

- OrganisaVe wandelingen. Op 8 april is de bijeenkomst met een aantal gegadigden.  
Albert (Financiën en media): 

- Afgelopen week heeI de kascontrole plaatsgevonden. Dat heeI een aantal kleine wijzigingen 
betekent, maar is goed verlopen. Daarnaast heeI met de commissie een discussie 
plaatsgevonden over de hoogte van het eigen vermogen. Albert voorziet een groei. Wanneer 
blijkt dat er over 2024 opnieuw middelen worden overgehouden dan bekijken we of en hoe 
we dit kunnen uitgeven. Sowieso staat er een flink bedrag gereserveerd voor het jubileum 
jaar. 

- Beheer website. Er zijn plannen en ideeën voor een geheel nieuwe website. In de begroVng is 
hier 700 euro voor gereserveerd. 

Harry: 
- Format VFR-RvB. Nanna heeI het format ingevuld en dit met Harry besproken. Omdat het 

format een aantal schoonheidsfouten bevat is afgesproken dat Harry hierover contact op zal 
nemen met de RvB. Dat heeI inmiddels plaatsgevonden. Daaruit is naar voren gekomen dat 
er een aangepast format op de site van de RvB staat (n.a.v. meerder klachten). Albert stelt 
zich beschikbaar om het oude format van de RvB om te ze0en naar het nieuwe. Harry mailt 
hem dit format.  
 

6. Overige punten. 
- Nakomen van afspraken. De aanwezige bestuursleden constateren dat gemaakte afspraken binnen 
het bestuur lang niet alVjd worden nagekomen. Dit tot frustraVe van degene die dit wel doen. 
Voorbeeld hiervan is het aanleveren van materiaal voor de Varia. Maar het telt ook voor een aantal 
andere afspraken. Grote vraag daarbij is: “Hoe gaan we dit verbeteren?” Dit onderwerp komt de 
volgende vergadering op de agenda. 
- Volgende bestuursvergadering zal voor een flink deel over de alv gaan. 
- Albert zoekt het rooster van aIreden op. 
- Jeroen doet oproep aan leden om zich aan te melden voor deelname aan organisaVe jubileumjaar 
2025. 
 
Afsprakenlijst 27-3 
Albert: 

- Rooster van aIreden 
- VFR overze0en 
- Foknormen RvB in de Varia 

Jeroen: 
- Contact eigenaar reu 
- Naar alv RvB 
- Samen met Harry mail versturen naar fokker die heeI gefokt met fokuitsluitend gebrek en 

erfelijke oogafwijking. Fokker geeI aan dat teef is overgedragen/verkocht aan zoon. Bestuur 
vraagt om bewijzen dat fokker (formeel) niet kan worden aangesproken op deze dekking, 

Harry:  
- Format VFR naar Albert 
- VFR naar RvB 



- Commissie jaarprijzen laten weten dat de resultaten op de website kunnen worden geplaatst. 
- Op de agenda volgende vergadering: alv, nakomen van afspraken, selecVecriteria Europacup 

veldwerk, reglement JBT, begroVng KCM, opzet voor het aanpassing VFR, organisaVe 
wandelingen 

- Bestuur AMCM berichten dat we achter hun standpunt staan 
- Uitslagen shows naar Judith Greve ivm verwerking in ZOOeasy 

 
Afsprakenlijst 28-2 
Nanna: 

- opsturen: begroVng KCM, opzet aanpassingen voor het nieuwe VFR 
- tekst KCM naar Albert i.v.m. de Varia (voor 15 maart). 
- opstellen lijst aanmeldingen jaarprijzen. 
- Verslag fokkersoverleg 

Michael:  
- uitwerking van de selecVecriteria. Europacup, Wordt uiterlijk 15 maart verzonden aan 

bestuur. 
Herman: 

- aangepaste versie reglement JBT.  
- Organiseert een SJP oefendag. 
- Tekst oefendag naar Albert i.v.m. de Varia (voor 15 maart). 

Jeroen: 
- Aangepaste versie visie op de communicaVe uitgewerkt naar Harry. 
- Contact andere vereniging over VFR. 

 
 

Besluitenlijst 27-3 
1. Vizsladag naar 19 mei 

Besluitenlijst 28-2 
1. Bestuursverslagen komen compleet op de website. 
2. Er komt geen evaluaVegesprek over de Europacup.  
3. Vizsladag is op 16 juni op de Waltakke 
4. Als men inschrijI voor een evenement dan al er verwezen worden naar het document 

“inschrijving voor evenementen”. 
5. Na 1 jaar huidige bestuur gaan we terugblikken en vooruit kijken.erugblik afgelopen jaar. 

Besluitenlijst 29-11-23 
1. Nanna wordt bestuurslid Fokkerij en gezondheid. 
2. Vrijwilligers ontvangen een cadeaubon 

Besluitenlijst 1-11-23 
1. Keuren nakomelingen vervalt. 
2. Overleg bestuur om en om fysiek-digitaal 
3. Ruben wordt voorgedragen om scholing te volgen tot keurmeester veldwerk 
4. Het aantal Varia’s wordt teruggebracht tot 3 
5. Nieuwsbrief langs mediagroep 
6. Het invoerings- en beleidsplan kan naar de leden 
7. De aanhanger van de vereniging kan worden aangepast door John van Essen en kan worden 

gestald in Markelo. 
Besluitenlijst 27-9-23 

1. Er is 350 euro beschikbaar voor Onderzoek Paul Mandigers 
2. PosiVeve intenVe organisaVe Europacup 2025 

Besluitenlijst 26-7-23 
1. Samenstelling deelnemers Europacup 2023 

Besluitenlijst 5-7-23 



1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 

Punten onder de deurmat: 
Mensen langer vasthouden op KCM 
Fokken met reu buiten de vereniging 
 

 


